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P R O T O K Ó Ł  Nr ORN.0012.2.4.2015 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 30 stycznia 2015 r. 

 

 
 Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 8 – lista obecności                        

w załączeniu. 

  

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wziął: 

 Przedstawiciel lokalnej pracy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

otworzyła posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek posiedzenia:  

 

1. Rozpatrzenie Zasad Rady Miejskiej w Olecku w latach 2014-2018. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski.  

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Rozpatrzenie Zasad Rady Miejskiej w Olecku w latach 2014-2018. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

stwierdziła, że każdy zapoznał się z zasadami pracy Rady Miejskiej zaproponowanymi przez 

Klub Radnych OKO.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

wtrącił, iż ma konstruktywną propozycję, co do zasad pracy rady. W związku z tym, iż 

porządek sesji jest długi, Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do niego, jako do 

przewodniczącego klubu, który zgłosił zasady, z prośbą o przełożenie dyskusji na sesję 

lutową i procedowanie nad tym na kolejnym posiedzeniu komisji. Pozostałe komisje 

analizowały propozycje i część z nich zostało przyjętych, a cześć odrzuconych. Za 

pośrednictwem biura rady postara się na kolejne posiedzenie dostarczyć stanowisko 

pozostałych komisji. Ponadto przedłoży krótkie uzasadnienie do każdego z zaproponowanych 

punktów.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

oznajmiła, że chce, aby była przestrzegana pewna zasada komunikacji między członkami 

komisji. Wczoraj o godz. 14:15 zadzwonił do niej Przewodniczący Rady Miejskiej z 

informacją, iż ustalił z radnym Maciejem Juchniewiczem, aby posiedzenie komisji zostało 

odwołane. Jej zdaniem obowiązuje powiadamianie Przewodniczącego Komisji o pewnych 

ustaleniach, ale nie poprzez Przewodniczącego Rady Miejskiej, lecz bezpośrednio od członka 

komisji.  
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Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

stwierdził, iż zaszła jakaś pomyłka. Wyrażając zgodę na przełożenie prac nad zasadami na 

luty powiedział, że Przewodniczący Rady, jako najbardziej odpowiednia osoba, powinien 

zasugerować odwołanie dzisiejszego posiedzenia. Zaznaczył, iż nie decydowali za kogoś.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

powiedziała, że pojawiła się kolejna niezręczność odnośnie przepływu informacji. Chciałaby, 

aby takie sytuacje w przyszłości nie miały miejsca i jeśli miałaby być jakaś zmiana odnośnie 

terminu posiedzenia, to prosi o natychmiastowe powiadomienie jej. Podkreśliła, iż propozycja 

spotkania komisji jeszcze przed sesją padła od radnego Macieja Juchniewicza.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zgodził się, iż propozycja padła, ale w innych okolicznościach. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

wyraził wątpliwość, co da posiedzenie komisji odnośnie zasad pracy rady pół godziny przed 

sesją. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

podkreśliła, że radny Juchniewicz zasady pracy rady przedstawił w grudniu, więc radni znają 

je prawie od półtora miesiąca.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zasugerował, aby do zaproponowanych zasad radni zgłosili swoje propozycje.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

odnośnie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2015 r. poinformowała, iż oprócz 

tematów zgłoszonych na ostatnim posiedzeniu, proponuje dodać jeszcze jeden – „Analiza 

wydatków pomocy społecznej, w tym usługi opiekuńcze, jako zadanie własne gminy i usługi 

specjalistyczne, jako zadanie wojewody zlecone gminie”. Chce, aby komisja planowania 

przeanalizowała ten temat mając na uwadze sprawę umów śmieciowych, która ostatnio się 

pojawiła.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

jego zdaniem tematem powinna zająć się Komisja Rewizyjna.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zaznaczyła, że nie ma nic przeciwko, by Komisja Rewizyjna zajęła się tym zagadnieniem, ale 

chodzi o analizę wydatków pomocy społecznej, a w tym element umów śmieciowych i do 

tego właściwa jest Komisja Planowania (…). 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zgodził się z Wiceprzewodniczącym Komisji i stwierdził, że Komisja Rewizyjna ma 

uprawnienia kontrolne.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zaproponował, aby wydatkami pomocy społecznej zajęła się Komisja Planowania (…), a 

kwestię zatrudnienia opiekunek wyjaśniła Komisja Rewizyjna. Z doświadczenia wie, że lepiej 

jest, jak Komisja Rewizyjna zajmuje się konkretnym zagadnieniem. 

Zapytał, czy do planu pracy został zgłoszony temat dotyczący oceny funkcjonowania 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

odpowiedziała, iż temat został ujęty w planie pracy komisji.  
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Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy uwzględniono także temat wiosennego i zimowego utrzymania dróg gminnych.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

wyjaśniła, że zaplanowano ogólną informację o drogach gminnych.  

Zaproponowała, by temat analizy wydatków pomocy społecznej zgłosić na kwiecień.  

Reasumując przypomniała tematy do ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2015 r.: 

1) luty – Analiza wniosków, które zostały zgłoszone do budżetu na 2015 rok, a nie 

zostały uwzględnione; 

2) kwiecień – Analiza wydatków pomocy społecznej; 

3) czerwiec – Analiza gospodarki komunalnej; 

4) wrzesień – Funkcjonowanie spółek gminnych.  

  

Innych propozycji nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.   

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 
 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 
 

Wolnych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

    Protokołowała                                                         Przewodnicząca Komisji 

        Małgorzata Adameit                   Maria Dzienisiewicz 

         

                            

 

 


